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Zeer gewaardeerde leden der VVPAO, 
 
Ter compensatie van het gevallen Kabinet een zomer(s)bericht van uw bestuur.  
 
Bijscholing:  
Wij zijn erg blij dat de 3-maandelijkse bijscholingsavonden weer zijn opgestart na de 
sombere Corona-jaren. Maandag 19 juni vond de tweede avond van dit jaar plaats door ons 
nieuwe lid Dorien Philipszoon. Zij leidde ons op inspirerende wijze door de spannende 
spelonken van de tegenoverdracht. Met name dankzij het workshop-achtige karakter van 
deze bijscholing was er veel ruimte om persoonlijke ervaringen te delen. Dank Dorien! en fijn 
dat je ook bij de club bent gekomen. 
We zien uit naar een bijscholing op maandag 18 september door Dr. Rien Van, opleider 
psychiatrie bij Arkin. Hij zal dan spreken over de laatste wetenschappelijke inzichten op het 
gebied van de Cluster C persoonlijkheidsstoornissen. Voorts zullen verschillende 
behandelvormen voor deze taaie stoornis de revue passeren en is er ruimte om te spreken 
over indicatiestelling en samenwerking met betrekking tot verwijzing. Noteer het vast met 
blokletters in uw agenda!  
Maandag 11 december zal de laatste bijscholing van het jaar plaatsvinden. Uw bestuur heeft 
‘trauma’ reeds geïdentificeerd als actueel thema. Wij zijn druk doende ge-engageerde 
sprekers voor u te contracteren.  
Ook het programma voor 2024 staat reeds op de bril. We hebben de ambitie om weer 4 
swingende avonden te organiseren. Data volgen snel. Wel zouden we u als leden nadrukkelijk 
willen uitnodigen om met ons mee te denken over onderwerpen. Wij smachten naar uw 
inbreng en inhoudelijk draagvlak; de VVPAO is er tenslotte om het professioneel vernuft van 
ons allen verder aan te scherpen. Wellicht voelt u er zelfs voor om deel te nemen aan een 
programma-commissie! Schroom niet en meld u aan bij het secretariaat of een van de 
bestuursleden. 
Naast het verwerven van verfrissende inzichten blijkt het nieuwe format van de 
bijscholingsavonden letterlijk goed in de smaak te vallen. Etablissement Parkzuid in het 
Vondelpark heeft ons inmiddels tweemaal prettig culinair gefêteerd voorafgaand aan de 
bijscholing. Na een dag bikkelen in de praktijk blijkt sociaal de haren losgooien, intellectueel 
vertier en netwerken een winnende combinatie.  
 
Algemene Ledenvergadering 
Hoewel velen van u waarschijnlijk mede hebben gekozen voor het vrijgevestigd werken om 
te ontkomen aan stroperige vergaderingen en MDO’s die afleiden van daadwerkelijke 
patientenzorg, ontkomen we er als vereniging niet aan om met enige regelmaat een ALV uit 
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te schrijven. Niet alleen omdat dit verplicht is maar zeker ook omdat we als bestuur 
verzekerd willen zijn van uw draagvlak en feedback. Wij hebben de ambitie niet alleen om u 
formeel te vertegenwoordigen en bijscholingen te organiseren, maar zouden in de komende 
jaren graag willen verkennen of er meer in zit. Intervisie, herregistratie, tarieven, het starten 
van een praktijk, politieke ontwikkelingen, ICT. Deze ontwikkelingen raken ons allen. Waar 
gaan we de komende jaren de accenten leggen? Hoe gaan we dit vormgeven? En, last but 
not least; wilt u helpen de toekomst van onze vereniging en (wellicht een tikje 
melodramatisch), ‘de toekomst van de vrijgevestigde’, verder vorm te geven? Meld u aan 
voor het bestuur, een commissie, of breng punten in voor de ALV die uw professionele hart 
sneller doen kloppen. We mikken op een datum in september/oktober voor de ALV en willen 
deze datum combineren met het traditionele ‘nieuwe leden diner’. Wij hebben namelijk over 
de afgelopen periode 7 nieuwe leden mogen verwelkomen.  
Dit was de teaser, we komen binnenkort met een concrete datum..  
 
Secretariaat:  
Erika van Deelen geeft sinds ruim een jaar vorm aan het secretariaat van onze vereniging. 
Dat heeft een forse impuls gegeven aan de zowel de professionaliteit als beschikbaarheid en 
bereikbaarheid van de VVPAO. Erika volgt zaken goed op en houdt uw bestuur praktisch 
gezien goed in de rails. Dank Erika! 
 
Website 
Onze website was inmiddels wat oubollig geworden en er is met name door onze 
penningmeester Kees de Vries veel werk verricht om te komen tot een nieuwe site. Deze 
gaat binnenkort vliegen. Tips, aanvullingen, wij horen graag van u! 
 
Wij wensen u een fijne zomer,  
 
Tot spoedig, met een warme groet, 
 
van uw bestuur, 
 
Kees de Vries, penningmeester 
Hans van Wechem, lid 
Ronald Mann, voorzitter 


